







Amazon Keratin is a globally acclaimed brand of hair care therapies; Amazon Keratin products have gained international recognition for their superior quality and outstanding company support.

Staying one step ahead with the latest in product research and development, advanced manufacturing technologies and innovative delivery systems, Amazon Keratin provides quality products for superior results.

Amazon Keratin strives to offer its customers the very best in service and value with particular emphasis on education and operational efficiency.





## Smoothing treatments

Our smoothing treatments are a combination of product designed to enrich hair and protect it using many ingredients including hydrolyzed Keratin, Wheat Germ, Shea Butter, Argan Oil, Collagen, and Amino Acids. Combined, these ingredients are designed to fortify and nurture hair for a long lasting deep hydrating and anti-frizz effect.

1



*Green Tea Clarifying Shampoo*

Helps the Amazon Keratin treatment penetrate deep into the hair's cuticle eliminate frizz and revitalize all types of hair.

It **prepares the hair for the Amazon Keratin treatment** in order to remove residues and chemical impurities.

2\*



*One Protein Therapy*

Uses a blend of **natural ingredients to moderately straighten hair for up to 2 months**. Its formula contains seed and nut oils, such as murumuru seed and brazil nut oil. These key ingredients are effective in reducing frizz and volume while repairing damage and adding shine. **It is formaldehyde free.**



*Chocolate Keratin Treatment*

Moderate straightening action for **up to 4 months**; reduces volume and eliminates frizz. Especially recommended for dark hair shades.

- \* Select the smoothing treatment corresponding to the straightening effect you are looking to achieve, considering the condition and the type of hair of your client.



*BTX Smoothing Treatment*

This collagen treatment is designed for all types of hair. **Recommended for damaged and fine hair**, it contains Keratin, Wheat Protein, Aloe Vera and Collagen processed in a unique way to favor the infusion of Amino Acids deeply into the hair cortex for **up to 5 months**.



*Grape Keratin Treatment*

Designed to treat and nourish **very curly hair** and repair hair with substantial damage from chemical treatments (treated hair). It revitalizes hair leaving it 95% frizz-free, straight, smooth and healthy for **up to 6 months**.

3



*Deep Hair Mask*

Is a deep penetrating and conditioning Hair Mask that **helps extend the duration of Amazon Keratin treatment**. The Deep Hair Mask conditions and nurtures the hair, leaving it healthy and gleaming.



## *Application process*



1] Shake products well before use.

2] Wash hair twice with Clarifying Shampoo.

3] Use only in a well ventilated area. Place a cape and towel around the client's neck. Wearing gloves, pour 1-2 ounces of the Smoothing Treatment in a bowl, depending on the length and thickness of hair. Apply to towel dried hair. Separate the hair in 8 sections or strands. Apply from roots to tips. Make sure to start approximately 1.5 inches away from the scalp.

4] Blow dry the hair 100%.

5] Starting at the nape, create  $\frac{1}{4}$  inch sections of hair. Slide the EIDEAL flat iron 5 to 8 times per strand, or until the client's hair is sealed with a silky, shiny and straight look.

Recommended temperature: 450°F (230°C), if hair is damaged / overtreated we recommend the temperature to be set at 400°F (204°C).

6] Hair should be washed with water only after the process is done (the processing time is at least 1 hour). Then, apply Amazon Keratin Deep Hair Mask. After 15 minutes, rinse to remove the mask. The processing time cannot exceed 24 hours. You can start using the sulfate free shampoo and conditioner starting from the day after rinsing the treatment.

N.B: Wipe the irons clean after each treatment.

**For One Protein Therapy:** Wash hair with Clarifying shampoo. Blow dry hair approximately 80%. Apply product from 1 inch of roots to tips, avoiding the scalp. Leave on for 30-60 minutes (do not exceed this time). Rinse off completely (without using shampoo). Apply Leave-in Cream and blow-dry hair 100%. Section the hair and flat iron 5 to 8 times, or until the client's hair is sealed with a silky, shiny and straight look.





## Maintenance line



### *Hydrate Shampoo*

Contains natural ingredients carefully selected to attract and retain moisture, keeping hair soft, shiny and smooth and to prolongs the life of any Amazon Keratin treatment. This shampoo is sulfate-free.



### *Hydrate Conditioner*

Contains Keratin protein, oils and other natural ingredients to condition and protect hair from the heat of blow-drying. It deeply conditions and maintains shine, elasticity and health. This conditioner is sulfate-free.



### *Leave-in Cream*

Helps bringing dull hair back to life after every blow dry. It contains the smoothing power of Amino Acids and Keratin, which helps eliminating frizz, and Argan Oil to add hydration and brilliant shine.



### *Argan Oil Serum*

Provides hair with an immediate moisture infusion, creating a lustrous finish and superior hydration over a long period. The Argan Oil Serum also provides a soft finish and has almost no molecular weight, thus avoiding heaviness and greasiness.





## *Maintenance line*



### *Satin Smooth Shampoo*

This product is designed to maximize the duration of the Keratin treatment results. It cleanses and nurtures hair, polishes fibers and leaves hair smooth, shiny and soft.



### *Satin Smooth Conditioner*

This product detangles, nurtures and conditions hair, while offering a daily protection against UV radiation and other environmental factors that deteriorate the hair's health and appearance.



## Smoothing treatment

1



*Coconut Oil Clarifying Shampoo*

Prepares hair for the Coconut Oil Smoothing Treatment removing residues and chemical impurities. It helps the Coconut Oil Smoothing Treatment to penetrate into hair's cuticle to eliminate frizz and revitalize all types of hair.

2



*Coconut Oil Smoothing Treatment*

Enriched with Organic Coconut Oil, Stem Cells, and other natural ingredients processed in a unique way to promote deep infusion of Coconut Oil in the cortex of the hair. Recommended **for thick and virgin hair**. 90% straightening for **up to 5 months**.

3



*Coconut Oil Hair Mask*

Is designed to provide an enhanced reconstruction of hair that has been damaged by chemical treatments or heat styling. This formula is enriched with Organic Coconut Oil for an effective detangling, deep hydrating, and smoothing effect.



## *Maintenance line (only for Coconut)*



### *Coconut Oil Shampoo*

Is enriched with Organic Coconut Oil and was designed to maximize the duration of Coconut Oil Smoothing Treatment results. It cleans and nurtures hair, polishing fibers and leaving hair smooth, shiny and soft.



### *Coconut Oil Conditioner*

Detangles, nurtures and conditions hair, while offering a daily protection against UV radiation and other environmental factors that deteriorate hair health and appearance.



### *Coconut Oil Leave-in Cream*

Is infused with Organic Coconut Oil to tame unruly locks while adding silky softness and shine. Recommended to control the frizz and keep all types of hair smooth, calm and manageable.



## Smoothing treatment

The two steps Liss10 Bubblegum Smoothing Treatment is enriched with Organic Shea Butter and Cinnamon Oil which does wonders for straightening and nourishing hair, all while depositing a sweet fragrance. This product is formulated to reduce volume and frizz as well as making your hair silky smooth with a touch of shine.

### 1 Green Tea Clarifying Shampoo

Helps the Amazon Keratin treatment penetrate deep into the hair's cuticle, eliminate frizz and revitalize all types of hair. It prepares hair for the Liss10 Bubblegum treatment by removing residues and chemical impurities.



### 2 Liss10 Bubblegum Treatment

It infuses organic ingredients deeply into hair reducing frizz and leaving it smooth and healthy for up to 2 months.

#### Fast Application process:

- 1 ] Shake well product before use. Wear gloves.
- 2 ] Wash hair with Amazon Keratin Clarifying shampoo
- 3 ] Pour 1-2 ounces of "Liss 10 Bubblegum" treatment in a bowl. Apply it to towel-dried hair avoiding the scalp.
- 4 ] Comb hair and Blow dry hair until completely dry
- 5 ] Hair can be washed with sulfate free shampoo and conditioner a few minutes after process is done (do not exceed 24h).

Liss 10 Bubblegum treatment can also be performed after the usual process that includes ironing the hair after the blow dry, as outlined below:

Starting at the nape, create small sections of hair. Flat iron 5 to 8 times per strand, or until the client's hair is sealed with a silky, shiny and straight look.



## *Maintenance line (only for Liss10 Bubblegum)*

Liss10 Bubblegum Daily Shampoo, Daily Conditioner, and Deep Hair Mask are the perfect combination to deeply hydrate all hair types while leaving the hair clean and smooth. Regular use of these products will greatly improve the hair's appearance by reducing frizz, nurturing, and smoothening the hair while adding a touch of a sweet bubblegum fragrance.



### *Liss10 Bubblegum Daily Shampoo and conditioner*

Liss10 Bubblegum Daily Shampoo and Conditioner are the perfect pair for cleaning and nurturing all types of hair. This bubblegum scented pair prolongs the effects of smoothing treatments and acts as a perfect remedy for dry or damaged hair.



### *Liss10 Bubblegum Mask*

The Liss10 Bubblegum deep hair mask's formula is enhanced with Shea butter and coconut oil to deeply hydrate all hair types. This mask softens and restores hair health for beautiful results and easier manageability after use.



## Straightening Spray



The Protein + Caviar line is 100% vegan. This line is enriched with the seaweed “green caviar” which provides many nutritional properties, these products are made with combined natural ingredients that revive hair health while providing nourishment, shine, and an anti-frizz effect.

This smoothing line includes an innovative straightening spray that has a thermo action to provide a long-lasting smoothing result. Free from chemicals, it is a perfect styling product thanks to its thermo activated formula. Recommended for use on a monthly basis, it protects hair from heat and promotes enhanced shine, while leaving hair frizz-free and manageable.

Perfect for daily use, the Protein + Caviar Leave-in Spray is a multi benefit product that promotes ultra-deep reconstruction to leave hair with a smooth texture, incredible definition, high manageability, and without frizz.

The Protein + Caviar line also includes an updated edition of the Ouro Glow range, which features a shampoo that restores hydration and shine, a conditioner that transforms dry and damaged hair into silky smooth hair and a mask that provides softness, manageability, and shine from the first use.



### Application process:

#### **Protein + Caviar Straightening Spray:**

Shake product well before use. Wash hair with Clarifying shampoo. Blow-dry hair approximately 80%. Apply product from one inch of roots to tips, avoiding the scalp. Leave on for 30-60 minutes (do not exceed this time). Rinse off completely (without using shampoo).

Apply **Protein + Caviar Leave in Spray** and blow-dry hair 100%. Section the hair and flat iron 5 to 8 times, or until the client's hair is sealed with a silky, shiny and straight look.



## Tips and FAQ

**The hairdresser needs to analyse the condition of clients' hair first** and asks about any previous treatments before recommending any smoothing treatment.

### **Do not pass the flat iron slowly**

The flat iron must be passed several times without pause to avoid "burning" hair. If hair is dry or burned, do not use the flat iron at the recommended temperature 450°F (230°C), lower it to 400°F (200°C).

### **Wash hair minimum 1 hour after the treatment is done**

If you exceed 24 hours, use a flat iron to straighten hair before washing it for the first time. The hair mask should be applied for 15 mn right after the treatment is washed.

You can start using sulfate-free shampoo and conditioner starting from the day after the treatment.

### *How long does the treatment take?*

The duration of the treatment depends on the client's hair, particularly its length, thickness and density. As a general rule, a Smoothing Treatment takes 2 to 3 hours.

### *How much Amazon Keratin Smoothing treatment is necessary to do a treatment?*

About 30 to 60 ml depending on the length, the density and condition of the hair being treated.

### *How often can the treatment be repeated? Should it be done to the whole hair or only the new growth?*

Every four months or as needed, depending on the type of hair. However, the minimum interval should be 30 days. It should be done to the whole hair.

### *Should hair be colored before or after the treatment application?*

The best time to have the smoothing treatment done is right after permanent coloring, semi-permanent coloring or highlights are done. The treatment seals the color in, making it last longer and appear more vibrant. If color is applied before the treatment, it is recommended to wait at least two weeks.

### *Should hair be cut before or after the treatment?*

It is recommended that the hair is+++ cut after the treatment, as it will have a smoother texture and will lie differently.

### *Can regular shampoo and conditioner be used after the treatment?*

To maximize the treatments results, it is recommended to use the Amazon Keratin maintenance line. Those products are free of salt and sulfates, and are specially formulated to prolong the effects of the keratin treatment.

### *Does the One treatment generate a lot of smoke when ironing the hair?*

No. The application process is different from the traditional keratin treatments. This product is rinsed out of the hair before the ironing.

### *Can the One treatment be done on teenagers, pregnant or nursing women?*

Yes. This treatment is totally free of formaldehyde or harmful chemicals.







النسخة العربية



# نصائح وأسئلة شائعة

## يجب أن يجري مصفّف الشعر تحليلاً لحالة شعر الزبونة.

ويجب أيضاً أن يكون على علمٍ بالعلاجات السابقة المُطبَّقة قبل التوصية بأي علاجٍ جديدٍ لتنعيم الشعر.

## لا تمرّر جهاز تَمليس الشعر ببطء .

يجب تمرير جهاز تَمليس الشعر مرّاتٍ متعدّدة بدون توقف لتجنّب “حرق” الشعر. في حال الشعر الجاف أو المحروق، يجب عدم استخدام جهاز تَمليس الشعر على درجة الحرارة الموصى بها أي 450°F (230°C) وإلّا يجب خفض هذه الحرارة إلى 400°F (200°C) .

## يُغسل الشعر بعد مرور ساعةٍ واحدةٍ على الأقلّ على الانتهاء من العلاج .

يمكن البدء باستخدام شامبو وبلسم خاليين من الكبريتات، اعتباراً من اليوم الذي يلي العلاج.

## كم يستغرق العلاج من الوقت؟

تعتمد مدة العلاج على شعر الزبونة، وبالتحديد على طوله، وسماكته، وكثافته. بالإجمال، يستغرق علاج التنعيم ساعتين إلى ثلاث ساعات .

## ما هي الكمية المطلوبة من علاج أمازون كيراتين لتنعيم الشعر لكلّ معالجة؟

حوالي 30 إلى 60 ملليمتر، بحسب طول الشعر الخاضع للعلاج، وكثافته، وحالته .

## كم مرّة يمكن تكرار هذا العلاج؟ وهل يُستخدم من جديد للشعر بأكمله أو للشعيرات التي مُت حديثاً فحسب ؟

يمكن تكرار العلاج كلّ أربعة أشهر، أو كلّما دعت الحاجة إلى ذلك، بحسب نوعية الشعر . وعلى الرغم من ذلك، تكون المدّة الفاصلة بين تطبيق علاج وآخر 30 يوماً كحدّ أدنى. يُستخدم العلاج للشعر بأكمله .

## هل يجب تلوين الشعر قبل تطبيق العلاج أو بعده؟

إنّ التوقيت الأفضل لاستخدام علاج التنعيم هو مباشرةً بعد تلوين الشعر بصبغةٍ دائمةٍ أو شبه دائمةٍ أو بعد تلوين خصلٍ منه. في الواقع، يُثبّت العلاج اللون ويطيل فعاليته وُضفي عليه حيويّةٍ إضافية. في حال تلوين الشعر قبل العلاج، يوصى بالانتظار لمدة أسبوعين على الأقلّ قبل استخدام العلاج .

## هل يجب قصّ الشعر قبل العلاج أو بعده؟

يوصى بقصّ الشعر بعد العلاج، حيث أنّ هذا العلاج سيضفي على الشعر المزيد من النعومة والانسيابية، لنتيجةٍ فضلى.

## هل يمكن استخدام شامبو أو بلسم شعر عادي بعد العلاج؟

يوصى باستخدام مجموعة مستحضرات أمازون كيراتين للعناية بالشعر، من أجل تحقيق أفضل النتائج من هذا العلاج، باعتبار أنّ هذه المستحضرات خالية من الملح والكبريت، وقد تم تركيبها خصيصاً من أجل تعزيز فعالية علاج الكيراتين .

## هل ينتج علاج One الكثير من الدخان لدى تَمليس الشعر باستخدام جهاز تَمليس الشعر؟

كلا. فإنّ طريقة تطبيق هذا العلاج تختلف عن طريقة تطبيق علاجات الكيراتين التقليدية الأخرى، حيث يُغسل الشعر بالماء للتخلص من المستحضر قبل تَمليسه باستخدام جهاز تَمليس الشعر .

## هل يمكن استخدام علاج One للمراهقات أو للنساء في فترة الحمل أو الإرضاع؟

نعم. فإن هذا العلاج خالٍ تماماً من الفورمالديهايد والمواد الكيميائية المضرة الأخرى .

# بخاخ تمليس الشعر

مجموعة البروتين + الكافيار نباتية 100%. هذه المجموعة غنية بالأعشاب البحرية "الكافيار الأخضر" التي توفر العديد من الخصائص الغذائية ، هذه المنتجات مصنوعة من مكونات طبيعية مجتمعة تنعش الشعر مع توفير التغذية واللمعان و تكافح التجعد .  
تتضمن مجموعة التمليس هذه بخاخ تمليس مبتكرًا له تأثير حراري لتوفير نتيجة تمليس تدوم طويلاً بخاخ التمليس خالٍ من المواد الكيميائية، فهو منتج تصفيف مثالي بفضل تركيبته الحرارية النشطة يوصى باستخدامه شهريًا، فهو يحمي الشعر من الحرارة ويعزز لمعانه، بينما يترك الشعر خاليًا من التجعد و سهل التحكم فيه .



يُعد بخاخ البروتين + الكافيار مثاليًا للاستخدام اليومي، وهو منتج متعدد الفوائد يعزز إعادة بناء الشعر ليتركه ملمس ناعم، سهل التحكم، وبدون تجعد .  
تضمن خط البروتين + الكافيار أيضًا إصدارًا محدثًا من مجموعة اورو جلو، والذي يتميز بشامبو يعيد الترطيب واللمعان ، ويلبسم يحول الشعر الجاف والتالف إلى شعر ناعم حريري وقناع يوفر النعومة وسهولة التصفيف واللمعان من أول استخدام .

بخاخ بروتين + كافيار لتمليس الشعر:

يُرَجَّ المنتج جيدًا قبل الاستخدام. يُغسل الشعر بالشامبو المنقّي. يجفّف الشعر بواسطة مجفف الشعر حوالي 80%. يرش المنتج على الشعر بمسافة 1 إنش من الجذور إلى الأطراف ، مع تجنب فروة الرأس. يترك لمدة 60-30 دقيقة (لا تتجاوز هذه المدة). يغسل الشعر تمامًا (بدون استخدام الشامبو).

يوضع على الشعر بخاخ البروتين + الكافيار الذي لا يغسل و يتم تجفيف الشعر بواسطة مجفف الشعر 100%، يقسّم الشعر ويتم استخدام جهاز تمليس الشعر من 5 إلى 8 مرات ، أو إلى حين حصول الشعر على مظهر حريري ولامع ومالس .



# مجموعة مستحضرات العناية المنزلية ( لبيس ١٠ بِلْغَمْ )

مستحضرات لبيس ١٠ بِلْغَمْ الشامبو اليومي، البلسم اليومي، وماسك علاج الشعر بعمق، كناية عن مزيج مثالي لترطيب جميع أنواع الشعر ليمنح الشعر نظافة وسلاسة. سيؤدّي الاستخدام المتواصل لهذه المستحضرات الى تحسين مظهرالشعر بشكل كبير وتقليلص تجعده، مغذيا ومنعما الشعر مع إضافة رائحة جميلة

## ماسك لبيس ١٠ بِلْغَمْ (Liss10 Bubblegum Mask)

ماسك علاج الشعر بعمق من لبيس ١٠ بِلْغَمْ غني بزبدة الشيا العضوية وزيت القرفة لترطيب جميع أنواع الشعر . هذا المستحضر مصمم لتنعيم وإعادة صحة الشعر للحصول على نتائج أفضل مما يسهل التحكم به .



## شامبو وبلسم يومي لبيس ١٠ بِلْغَمْ (Liss10 Bubblegum Daily Shampoo and Conditioner)

شامبو وبلسم اليومي من لبيس ١٠ بِلْغَمْ ثنائي مثالي منظف ومغذي لجميع أنواع الشعر. هذه المستحضرات الممزوجة برائحة البِلْغَمْ تعزز فعالية علاج التنعيم وتعمل كعلاج مثالي للشعر الجاف أو التالف .



# علاجات التنعيم

علاج ليبس ١٠ بِيَلْغَمُ المكون من خطوتين غني بزبدة الشيا العضوية وزيت القرفة الذي يعمل المعجزات لتمليس وتغذية الشعر مع إضافة رائحة جميلة. هذا المستحضر تَمَّت تركيبته لتقليل حجم الشعر وتجعله وليمنح الشعر النعومة والسلاسة واللمعان .

## ١ شامبو مطهّر بالشاي الأخضر (Liss10 Bubblegum Clarifying Shampoo)

يساعد علاج أمازون كيراتين على التغلغل بعمق في طبقة الشعر الخارجية والقضاء على التجمّد وإعادة إحياء الشعر بمختلف أنواعه .

إن هذا الشامبو يهيئ الشعر لعلاج ليبس ١٠ بِيَلْغَمُ من خلال إزالة البقايا والقضاء على الترسبات الكيميائية

## ٢ علاج ليبس ١٠ بِيَلْغَمُ (Liss10 Bubblegum Treatment)

يعزز المكونات العضوية بالتغلغل بعمق بالشعر ليقصص تجعده ويعطيه سلاسة وصحة لمدة شهرين .

### طريقة التطبيق السريعة:

- ١- يُرَج المنتج جيّدًا قبل الاستخدام. يتم ارتداء القفّازات.
  - ٢- يُغسل الشعر بشامبو أمازون كيراتين المنقي.
  - ٣- يُسكب ١-٢ أونصة من علاج «Bubblegum ١٠ Liss» في وعاء. يوضع على الشعر المحفف بالمنشفة مع تجنب فروة الرأس.
  - ٤- مُشط الشعر ويُجفف تمامًا.
  - ٥- يمكن غسل الشعر بالشامبو والبلسم الخالي من الكبريتات بعد دقائق قليلة من الانتهاء من العملية (لا تتجاوز ٢٤ ساعة).
- يمكن أيضًا إجراء علاج Liss ١٠ Bubblegum بالطريقة المعتادة التي تشمل تلميس الشعر بعد تجفيفه، كما هو موضح أدناه:
- بدءًا من مؤخرة العنق ، قم بإنشاء أقسام صغيرة من الشعر. يتم تلميس الشعر من ٥ إلى ٨ مرات لكل خصلة، أو إلى حين حصول الشعر على مظهر حريري ولامع ومالس.





# مجموعة مستحضرات العناية المنزليّة (متوفّرة للعلاج بجوز الهند فقط)



بسلم (كونديشنور) بزيت جوز الهند  
(Coconut Oil Conditioner)

يساعد على فك تشابك الشعر وتغذيته وترطيبه، كما يوفّر الحماية اليومية من الأشعة فوق البنفسجية والعوامل البيئية الأخرى التي تتسبّب بتدهور صحة الشعر ومظهره.



شامبو بزيت جوز الهند  
(Coconut Oil Shampoo)

غني بزيت جوز الهند العضوي وهو مصمّمًا للحفاظ على نتائج علاج زيت جوز الهند لتنعيم الشعر لأطول فترة ممكنة. ينظف ويغذي الشعر، مُرمّمًا أليافه ليمنحه لمعاناً ونعومةً لا مثيل لهما.



كريم بزيت جوز الهند لا يُغسل  
(Coconut Oil Leave-in Cream)

مشبع بزيت جوز الهند العضوي للتحكّم بخصل الشعر الصعبة وإضفاء النعومة واللمعان عليها. يُنصَح باستخدامه للتحكّم بالتجعد، وإضفاء النعومة والسهولة على الشعر بحيث يسهل التحكّم به.



# علاجات التنعيم



٣

ماسك الشعر بزيت جوز الهند  
(Coconut Oil Hair Mask)

مصمّم من أجل إعادة تركيب الشعر التالف والمتضرر بفعل العلاجات الكيميائية أو تصفيف الشعر باستخدام درجة حرارة مرتفعة. فهو تركيبة غنية بزيت جوز الهند العضوي تساعد على فك تشابك الشعر، وترطيبه بعمق، وإضفاء النعومة عليه.



٢

علاج تنعيم الشعر بزيت جوز الهند  
(Coconut Oil Smoothing Treatment)

غني بزيت جوز الهند العضوي والخلايا الجذعية وغيرها من المكونات الطبيعية المُعالجة بطريقة فريدة من نوعها لتعزيز تغلغل زيت جوز الهند بعمق في قشرة الشعر الخارجية. يوصى باستخدامه للشعر الكثيف وغير المُعالج مسبقاً (البكر). النتيجة: تمليس الشعر بنسبة 90% لمدة تصل إلى 5 أشهر.



١

شامبو منقي بزيت جوز الهند  
(Coconut Oil Clarifying Shampoo)

يُعدّ الشعر لعلاج تنعيم الشعر بزيت جوز الهند لإزالة البقايا والأوساخ والرواسب الكيميائية. كما يساعد هذا المستحضر علاج تنعيم الشعر بزيت جوز الهند على التغلغل بعمق من أجل إزالة التجمّد وإضفاء الحيويّة على مختلف أنواع الشعر.

# مجموعة مستحضرات العناية المنزليّة



## بسلم (كونديشنور) الساتان الناعم (Satin Smooth Conditioner)

يساعد هذا المستحضر على فكّ تشابك الشعر  
ويغذّيه بعمق، في حين يوفر له الحماية  
اليوميّة من الأشعة فوق البنفسجيّة ومن  
العوامل البيئيّة الأخرى التي تؤدي إلى تدهور  
صحة الشعر ومظهره.



## شامبو الساتان الناعم (Satin Smooth Shampoo)

إنّ هذا المستحضر مصمّم من أجل إطالة  
فعالية علاج الكيراتين ونتائجه. إنّه ينظّف  
الشعر ويغذّيه، كما يصقل أليافه، ليضفي على  
الشعر نعومته، ولمعاناً وإشراقاً.

# مجموعة مستحضرات العناية المنزلية



## بلسم (كونديشنور) الترطيب (Hydrate Conditioner)

يحتوي على بروتين الكيراتين والزيوت وغيرها من المكونات الطبيعية لترطيب الشعر و حمايته من الحرارة التي يتعرض لها أثناء التصفيف بواسطة مجفف الشعر. هذا البلسم خالٍ من الكبريت.



## شامبو الترطيب (Hydrate Shampoo)

يحتوي على مكونات طبيعية تم اختيارها بعناية فائقة من أجل امتصاص الترطيب والمحافظة عليه، والمحافظة على نعومة الشعر ولمعانه وانسيابيته. يمدد هذا المستحضر فعالية أي من علاجات أمازون كيراتين. هذا الشامبو خالٍ من الكبريت.



## سيروم بزيت الأركان (Argan Oil Serum)

يمنح هذا السيروم الشعر ترطيباً فورياً، بحيث يضيف عليه مظهراً لامعاً وترطيباً فائقاً يدوم لفترة طويلة. يمنح سيروم زيت الأركان الشعر أيضاً نعومةً ممتازةً. ليس له أي وزن جزيئي تقريباً، ما يقضي على ثقل الشعر، وبالتالي تجنب الثقل والدهون.



## كريم لا يُغسل (Leave-in Cream)

يعيد الحياة للشعر الباهت بعد كل تصفيف بواسطة مجفف الشعر. يتميز هذا المستحضر بقوة التنعيم الخاصة بالأحماض الأمينية والكيراتين، ما يساهم في القضاء على تجعد الشعر، في حين يضيف زيت الأركان الترطيب واللمعان المشرق على الشعر.

# عملية التطبيق



١] تُخَضَّ العبوات جيِّداً قبل فتحها.

٢] يُغسل الشعر مرتين بالشامبو المنقيّ (Shampoo Clarifying).

٣] تستخدم المستحضرات فقط في منطقة جيدة التهوية. يوضع غطاءً ومنشفةً حول عنق العميل. يتم ارتداء القفّازات، ومن ثم يُسكب مقدار أونصة إلى أونصتين من علاج التنعيم في وعاءٍ، بحسب طول الشعر وسماكته .  
يوضع المستحضر على الشعر المُجفّف بالمنشفة. يُقسّم الشعر إلى 8 أقسام أو خصل. يوضع المستحضر على الشعر من الجذور وصولاً إلى الأطراف .

٤] يجب التأكد من وضعه بعيداً عن فروة الرأس بمسافة 1.5 إنش تقريباً .

٥] يُجفّف الشعر بواسطة مجفف الشعر 100%.

يُقسّم الشعر من منطقة مؤخرة العنق إلى أقسام بحجم ¼ إنش.  
يُمرّر جهاز تلميس الشعر بواسطة EIDEAL على طول الشعر بمعدل 5 إلى 8 مرات لكلّ خصلة، أو إلى حين حصول الشعر على مظهر حريري ولامع ومالس. درجة الحرارة الموصى بها: 450°F (230°C) في حال تلف الشعر/ المعالجة الزائدة، نوصي بضبط درجة الحرارة على 400°F (200°C).

٦] يجب غسل الشعر بالماء فقط بعد انتهاء المعالجة (التي تدوم ساعة واحدة على الأقل).  
بعدئذٍ، يوضع ماسك أمازون كراتين لعلاج الشعر بعمق. يُغسل الشعر بالماء بعد 15 دقيقة لإزالة الماسك  
يجب ألا تتجاوز مدة العملية 24 ساعة .  
يمكن البدء باستخدام الشامبو وبلسم الشعر الخاليين من الكبريت اعتباراً من اليوم الذي يلي غسل العلاج .

ملاحظة: يجب تنظيف جهاز تلميس الشعر عند الانتهاء من العلاج .

لعلاج البروتين: يغسل الشعر بالشامبو المنقيّ. يجفف الشعر بواسطة مجفف الشعر حتى 80%. يوضع المنتج بمسافة 1 إنش من الجذور إلى الأطراف ، مع تجنب فروة الرأس. يترك لمدة 30-60 دقيقة (لا تتجاوز هذه المدة). يغسل الشعر تماماً (بدون استخدام الشامبو). يوضع الكريم الذي لا يغسل ويجفف الشعر بنسبة 100%. يُقسّم الشعر ويتم استخدام جهاز تلميس الشعر من 5 إلى 8 مرات ، أو إلى حين حصول الشعر على مظهر حريري ولامع ومالس .



\* اختر علاج تنعيم الشَّعر الملائم للنتيجة التي تودُّ الحصول عليها، مع الأخذ بالإعتبار نوعيَّة وطبيعة شعر الزبونة .



### ماسك علاج الشعر بعمق (Deep Hair Mask)

إنَّه ماسك للشعر يتغلغل بعمق ويرطبه إذ يساعد على إطالة مدة فعالية علاج أمازون كيراتين. يعمل ماسك الشعر العميق على ترطيب الشعر وتغذيته ليمنحه صحَّةً ولمعاناً.

٣



### علاج الكيراتين بالعنب (Grape Keratin Treatment)

مصمَّم لمعالجة الشعر المتجعد للغاية وتغذيته وترميم الشعر المتضرر إلى حدِّ كبير بفعل العلاجات الكيميائية (الشعر المُعالَج). ينشُط هذا العلاج الشعر ويقضي على التجعيد بنسبة % 95 ليمنحك شعراً مالمساً وناعماً وصحياً لنتيجةٍ تدوم حتى 6 أشهر.



### علاج تنعيم الشعر بالبوتوكس (BTX Smoothing Treatment)

هو علاج كولاجين مصمَّم لبتلاءم مع كافة أنواع الشعر. يوصى باستخدامه للشعر التالف والرقيق. يحتوي على الكيراتين وبروتين القمح، والألوا فيرا، والكولاجين المُعالج بطريقة فريدة من نوعها لتحفيز تغلغل الأحماض الأمينية بعمقٍ في قشرة الشعر الخارجية لنتيجةٍ تدوم حتى 5 أشهر .

# علاجات التنعيم

علاجات التنعيم هي مزيج من المستحضرات المُصمَّمة لإثراء الشعر وحمايته باستخدام عدَّة مكونات، بما في ذلك الكيراتين المتحلَّل، وجراثومة القمح، وزبدة الشيا، وزيت الأركان، والكولاجين، والأحماض الأمينية. صُمِّمت هذه المكونات مجتمعةً لتقوية الشعر وتغذيته ومنحه ترطيب عميق طويل الأمد، وخالٍ من التجعُّد .



علاج الكيراتين بالشوكولاته  
(Chocolate Keratin Treatment)

تمليس معتدل للشعر لنتيجةٍ تدوم حتَّى ٤ أشهر؛ وهو يقلِّص الحجم ويقضي على التجعُّد. يوصى باستخدامه بشكلٍ خاصٍّ للشعر الداكن .



علاج ONE بالبروتين  
(One Protein Therapy)

يستخدم علاج ONE بالبروتين مزيجًا من المكونات الطبيعية لفرد الشعر بشكل معتدل لمدة تصل إلى شهرين. تحتوي تركيبته على زيوت البذور والجوز ، مثل بذور المورمورو وزيت الجوز البرازيلي. هذه المكونات الرئيسية فعالة في تقليل التجعُّد والحجم مع إصلاح التلف وإضافة اللمعان. هذا العلاج خالٍ من الفورمالديهايد .

\*٢



شامبو مطهِّر بالشاي الأخضر  
(Green Tea Clarifying Shampoo)

يساعد علاج أمازون كيراتين على التغلغل بعمق في طبقة الشعر الخارجية والقضاء على التجعُّد وتجديد الشعر بمختلف أنواعه . هذا الشامبو يهيئُ الشعر لعلاج أمازون كيراتين من أجل إزالة البقايا والقضاء على الأوساخ الكيميائية .









أمازون كيراتين هي علامة تجارية معروفة عالمياً لعلاجات العناية بالشعر؛ وقد حصلت منتجات أمازون كيراتين على اعتراف دولي كبير بفضل جودتها العالية ودعم الشركة المتميز. قَدِّم أمازون كيراتين، الرائدة بفضل أحدث البحوث حول المستحضرات وتطويرها، وتقنيات التصنيع المتقدمة وأنظمة التسليم المبتكرة، مجموعةً من المستحضرات عالية الجودة لتمنحكم نتائج متفوقة. تسعى أمازون كيراتين جاهدةً لتقدِّم لعملائها الخدمة والقيمة الأفضل مع التركيز بشكل خاص على التعلم والكفاءة العمليّة.



# EIDEAL

EIDEAL Trading L.L.C.  
Dubai, UAE  
P.O.Box : 187123  
Tel : +971 4 2594 665  
Mob : +971 55 62 928 53

EIDEAL S.A.L.  
Beirut, Lebanon  
Tel : +961 1 366 081  
Mob : +961 70 366 007

[info@eideal.com](mailto:info@eideal.com) | [www.eideal.com](http://www.eideal.com) | [@amazonkeratin.me](mailto:@amazonkeratin.me)

EIDEAL Trading L.L.C.  
دبي، الامارات العربية المتحدة  
ص.ب. : ١٨٧١٢٣  
هاتف : +٩٧١٤٢٥٩٤٦٦٥  
جوال : +٩٧١٥٥٦٢٩٢٨٥٣

EIDEAL S.A.L.  
بيروت، لبنان  
هاتف : +٩٦١١٣٦٦٠٨١  
جوال : +٩٦١٧٠٣٦٦٠٠٧